



**PEKELILING BENDAHARI BIL. 7/2013**

Dekan / Pengarah / Ketua  
Fakulti / Pusat / Bahagian / Jabatan / Unit  
Universiti Kebangsaan Malaysia, dan  
Pusat Perubatan Universiti Kebangsaan Malaysia

Y.Bhg. Prof. Dato'/Datin/Tuan/Puan,

**PENGELUARAN INVOIS TUNTUTAN BAGI PROGRAM ANJURAN PTJ**

Dengan segala hormatnya izinkan saya merujuk kepada perkara diatas.

Bagi melaksanakan pengurusan kewangan yang lebih cekap dan efisien, setiap PTJ yang menganjurkan program seperti seminar, bengkel, dialog, persidangan dan lain-lain bertanggungjawab sepenuhnya untuk mendapatkan bayaran daripada pihak luar dengan mengeluarkan invois tuntutan melalui jawatankuasa atau pegawai masing-masing sebelum atau selepas program dijalankan. Contoh invois tuntutan yang boleh dikeluarkan secara manual adalah seperti dilampirkan.

Sehubungan itu, Jabatan Bendahari hanya akan menguruskan penerimaan bayaran daripada pihak luar samada melalui tunai, cek atau wang pos yang telah dikumpul dan diserahkan oleh wakil PTJ sahaja untuk dimasukkan ke dalam Akaun Program yang terlibat.

Kerjasama Y.Bhg. Prof. Dato'/Datin/Tuan/Puan berkaitan perkara di atas amatlah dihargai.

Sekian, terima kasih.

**"Akauntabiliti Pegangan Kita"**

Yang benar,

**MOHD. ABD. RASHID MOHD. FADZIL**

Bendahari

Universiti Kebangsaan Malaysia



**UNIVERSITI KEBANGSAAN MALAYSIA**  
The National University of Malaysia

logo program

<b>KEPADA /TO :</b>	<b>INVOIS</b> <i>INVOICE</i> <i>No Invois</i>	
	<b>Tarikh/Date:</b>	
	<b>Ruj. Kami/Our Ref :</b>	<b>Ruj. Tuan/Your Ref:</b>

**KETERANGAN UMUM/GENERAL DESCRIPTION**

Bil/ No	Keterangan/ Description	Jumlah Bersih/ Net Amount (RM)

<b>RINGGIT MALAYSIA:</b>	<b>JUMLAH/TOTAL</b>	
--------------------------	---------------------	--

**CATATAN/ NOTES:**

- Inbois ini hendaklah dibayar dalam tempoh 30 hari dari tarikh dikeluarkan  
*This invoice must be paid within 30 days after date of issue.*
- Pembayaran hendaklah dibuat ke akaun berikut: **UNIVERSITI KEBANGSAAN MALAYSIA**  
*Payment should be made to this account below:* **CIMB BANK: 12150001187101 SWIFT CODE: CIBBMYKL**
- Pembayaran melalui cek/wang pos hendaklah dipalang dan dibayar kepada "UNIVERSITI KEBANGSAAN MALAYSIA".  
*Cheque /money order payment should be crossed and payable to " UNIVERSITI KEBANGSAAN MALAYSIA "*
- Sila nyatakan nombor inbois dan kembalikan salinan inbois apabila membuat pembayaran  
*Please quote invoice number and returned that copy of invoices when making payment.*
- Sila pos/faks/emel bukti pembayaran ke alamat berikut: < alamat PTJ dan pegawai untuk dihubungi>  
*Please post/fax/email payment slip to adress below:*

\_\_\_\_\_  
**Pengarah / Bendahari**  
< nama program >